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VLÁDY A MÉDIA – VŠE BYLO PŘEPNUTO DO
MÓDU ORWELOVSKÉ PROPAGANDY
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Ať chceme nebo ne, šílenství zvané COVID-19 dál totálně (totalitně?) ovládá naše životy. Jakákoli
logika, racionální myšlení a morálka už šly totálně stranou přinejmenším ve vládách, velkých médiích
a tzv. big tech korporátech (Google, Facebook, Twitter…). Vše bylo přepnuto do módu orwellovské
propagandy a totalitních praktik. Vše ale samozřejmě v rámci “Velkého Dobra” – podle stejného klíče
jako při nástupu totalit a masakrování civilního obyvatelstva kdykoli v minulosti. Pojďmě si tedy
shrnout, co už o téhle nepříšernější pandemii všech dob víme…když nesledujeme jen totalitní zprávy.

Prakticky všechny nové studie o plošném nošení roušek dokazují, že jejich vliv na šíření
virů je naprosto zanedbatelný. Např. asi největší studie z poslední doby – dánská studie s 6
000 lidmi – ukazuje, že rozdíl mezi počtem nakažených ve skupině, co roušku nosila a tou, co ji
nenosila je jen 0.3%. Tj. plošné nošení roušek nemá pro šíření virové nákazy žádný
statistický význam.
Jakákoli skutečně vědecká studie, která prochází statistiky úmrtí, co se dnes v médiích
prezentují jako “mrtvý s covidem” nebo dokonce “mrtvý na covid” ukazuje, že reálný počet
lidí, u kterých byl covid zásadním faktorem při úmrtí, je maximálně cca 20% (u nás)
nebo dokonce jen 6% (v USA) z uváděného čísla. Takže pokud v ČT zuřivé svazačky tvrdí,
že “na covid už u nás zemřelo 7 000 lidí”, je to v reálném světě přinejhorším 1 400 lidí, ale spíš
ještě méně. Tzn. pod úrovní sezónní chřipky.
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Kvíz – najděte v grafu nejvražednější epidemii za posledních 100 let.

 

Na určování počtu tzv. nakažených se úplně nesmyslně používají PCR testy – i proti doporučení
autora PCR metody, který doslova řekl “S PCR, když to uděláte správně, můžete najít v
každém člověk takřka cokoli.“.
PCR testy se navíc nepoužívají správně – aby měly jakž takž nějakou vypovídací hodnotu, nemá
jejich citlivost být nastavena na víc naž 32 cyklů. U nás řada laboratoří používá úplně
absurních 45 cyklů, což bez problému označí za nakaženého i ananas nebo okrasný kámen
na zahradě.
Jednou z mnoha až magických schopností covidu je, že doslova vymazal chřipku ze
všech vyspělých zemí. Většina respiračních onemocnění se prostě vypařila a zůstal jen
COVID-1984. Tedy…v reálném světě viry takhle samozřejmě nefungují, ale někde na
Hovninkách nebo lžiDnes vám určitě vysvětlí, že zpochybňovat jejich statistiky může jedině
ruský troll a konspirační teoretik. Což je kvalitní argumentace, která vždy ukáže jejich
naprostou intelektuální převahu.
Nemocnice dostávají za pacienty, které vykazují jako “covid případy”, obrovské
finanční bonusy. A to nejen u nás. Dvojnásobná cena za jeden kus? Tak to se vyplatí, Horste!
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měl z výhodných bonusů za covid případy určitě radost.

Stejně tak se vyplatí jako “covid mrtvého” vykázat člověka i pohřebákům, protože musí
pracovat podle jiných protokolů, které se jim finančně mnohem více vyplatí. Ano, i mrtvé tělo
je součástí tohoto byznysu. Rozkošné.
Když na Slovensku za pomoci fašistických metod prováděli dobrovolně-nedobrovolné plošné
testování, vypláceli odměnu za každý pozitivní test. Nic tak nepodpoří důvěryhodnost testu
jako vyplácení odměny za jeden z možných výsledků!
Prakticky každý zná někoho, komu přišla SMS s tím, že je “pozitivní”, aniž by dotyčný byl na
testu. Asi to bude nějaká nová metoda testování viru přes mobilní sítě – neuvěřitelné, co už
dneska ty chytré telefony dokáží, že?
I antigenové testy jsou natolik k smíchu, že už o tom mluví i miliardáři jako Elon Musk
– nechal si udělat 4 testy najednou, z toho mu vyšly dva pozitivní a dva negativní. No
jo, tyhle testy jsou prostě super podklad k tomu zničit svobodu a normální život na půlce
planety .
Přestože pro děti a puboše představuje nový koronavirus prakticky nulové riziko,
máme už skoro rok zavřené školy. Už tak tristní všeobecné vzdělanosti tohle určitě velice
pomůže. Navíc – z analfabetů budou určitě voliči těch správných stran, tak co si stěžujeme.
Způsob, jakým kalifornské technologické korporáty cenzurují informace, které se jim nehodí do
krámu, je v moderní historii naprosto bezprecedentní. O účty už přišly miliony “neposlušných”
lidí, a to nejen běžní lidé jako já nebo vy, nejen nevhodní političtí komentátoři se statisíci či
miliony odběratelů, ale i lékaři a zdravotníci. Kdo by taky poslouchal nějaké blbé
zdravotníky, když můžeme poslouchat mudrce jako je Flégr nebo Kubek z  jediného zdroje
Velké Pravdy ala ČT, že?

Jeden z malé skupinky asi
pěti “expertů”, které u nás musí média pořád protáčet dokola, protože nikdo jiný není ochotný
vypouštět z ústního otvoru taková pavědecká hov… jako oni.

Vlády vydávají tak absurdní omezení, že s bojem proti pandemii to už nesouvisí ani okrajově.
Naopak – řada opatření vystavuje lidi většímu riziku onemocnění (a to rozhodně ne jen
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onemocnění covaidsem-1984 – ostatní respirační onemocnění v reálném světe opravdu
nevymizely). Ale koho by teď zajímalo nějaké zdraví? Bojujeme přece za záchranu zdraví!

Všude, kde zavádějí drakonická opatření a lidé přicházejí o živobytí i možnost normálních
sociálních interakcí (i těch s vlatní rodinou), prudce roste počet depresí, alkoholismu, rozvodů,
úzkostných stavů, nespavosti a další libůstek, které tak skvěle podporují dobrou duševní
pohodu a imunitní systém.
Země, které zavedly jen naprosto minimální nebo prakticky žádná povinná opatření, si
v dlouhodobém měřítku vedou stejně nebo dokonce lépe než země, které dělají tvrdé
lockdowny…ale proč bychom si takovými margináliemi zatěžovali hlavičky, že? Hlavní je
přece zničit ekonomiku a střední tříd…pardon, chci říct hlavní je přece přinést lidem Dobro! 
Díky šíleným opatřením zeje většina oddělení v nemocnicích prázdnotou, zanedbává se
naprosto zásadní diagnostika rakoviny, odkládají se operace. Přesto je část zdravotníků na
pokraji zhroucení, protože se celé dny potí v neprodyšných skafandrech. Nepomáhá ani to, že
polovinu lůžek jim v honu za vyšší počet “hospitalizovaných” zabírají prakticky zdraví nebo jen
lehce nemocní pacienti a tak někde opravdu praskají ve švech. Ta čísla “hospitalizovaných” je
prostě potřeba někde nahonit, ne? 
Ještě před pár měsíci se chytrolíni posmívali “konspiračním teoriím”, podle kterých si budou
lidi muset nechat vpíchnout experimentální mRNA vakcínu, za což dostanou svazácký
“covid pas”, bez kterého jim nebude umožněn svobodný pohyb. Dnes o téhle skvělé věci
mluví otevřeně už i nový ministr zdravotnictví a jeho loutkář, covidový Führer Prymula. Také
už se tak těšíte, až vám u dveří zazvoní covidové gestapo a vpíchne vám do žíly experimentální
koktejl, který má v bezvýznamných 100% případů nějaké negativní vedlejší účinky (včetně
zánětu míchy a podobných libovek)? Já už se nemůžu dočkat! Ale nebojte, to očkování nebude
povinné, slíbil nám to přece pravdomluvný Roman “pokud nebouchne atomová elektrárna,
půjdou děti do škol” Prymoula.
Aby “konspiračních teorií” nebylo málo – ještě nedávno byli lepším a vzdělanějším lidem k
smíchu všichni ti, kdo tvrdili, že celý ten cirkus kolem pandemie je tu hlavně kvůli
tzv. Velkému Resetu. Ten má zresetovat celou populaci, připravit střední a nižší třídu
o soukromý majetek, umožnit volný pohyb jen se speciální průkazkou, zvýšit sledování
celé populace aby se z ní snáze eliminovaly nevhodní ideoví zlobílci atd. Vše
samozřejmě pro naše dobro, jak jinak! No tak i ten konspirační Great Reset už je otevřeně a
hrdě prezentovaný na webíčku Světového Ekonomického Fóra. Jeden z nadšených tatíčků
tohoto skvělého nápadu, Klaus “Dr. Evil” Schwab, má z úspěchu covidové kampaně určitě moc
velikánskou radost, šikula jeden dobrodějský!
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Otázkou na závěr je – opravdu takovou budoucnost chceme? Budoucnost sterilního světa, kde
budeme povinně chodit každý rok na přepich nějakou experimentální sračkou, která dělá s tělem
kdoví co, kde se budeme moct svobodně pohybovat a pracovat jen se svazáckým covid průkazem,
kde nás už naplno ovládne několik nedotknutelných globálních organizací a korporátů a kde budeme
i přes to superúčinné očkování muset nadosmrti nosit roušky?

 

Autor: tlamiczka

Zdroj: https://voxpopuliblog.cz

https://bornova.pub/wp-content/uploads/2020/11/klaus-schwabb-dr-evil.jpg

